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Skolebestyrelsesmøde                  
Pilegårdsskolen 

Referat 

Data om mødet: Møde nr. 05-2021 

 

Dato: Mandag den 21.06.21 

Tid: 17.30 – 21.00 (Møde til 19.00) 

Sted: Personalerummet 

Forbered: Læs dagsorden og bilag 

Bemærkninger til mødet:  

 

Mødeleder: Dorit 

 

Ordstyrer: Kaj 

 

Afbud fra: Dennis, Imran, Kristine 

Suppleanter: Sara 

 

Pauser:  5 min  

 

Servering: Cafe 8-Tallet 

 

 

Dagsorden:  

 

 

Bilag 

 

referat: 

 

Varighed: min. 

Faste punkter, indledning: 

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 5 

    2021  

    

2. Godkendelse af dagsorden 

 

 

3. Meddelelser fra 

    a. elevrepræsentanter 

 

 

    b. formanden 

 

 

 

    c. skoleledelsen, herunder områdeleder.  

 

 

 

 

 

 

 

- status om covid-19 

 

 

 

 

 

 

 

 

       c.1 Elev til- og afgang 

 

       c.2 SFO til- og afgang, personale og børn  

      

 

 

 

1. 

 

 

2. 

 

 

 

3.a 

 

 

3.b 

 

 

 

3.c 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.c1 

 

3.c2 

 

 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

Godkendt 

 

 

 

Ingen meddelelser fra elevrep. 

 

 

Formanden har på vegne af SB sendt 

en henvendelse til børneskole-udvalget 

om lokalemangel. 

 

Skolen er i fuld gang med at afslutte 

skoleåret. Der er ikke ændret så meget 

for de sidste uger af skolegangen ifht. 

at gå helt til en normal skoledag, for at 

afslutte med stabilitet og en lettere 

overgang. 

 

Der er en enkelt 4. klasse hjemsendt 

grundet et tilfælde af covid-19 i 

klassen. 

 

Der har været et anmeldt arbejdstilsyn, 

som gik fint med god feedback. 

 

Trivsels og læringspuljen er disponeret 

nu. 

 

2 elever fraflyttet Kommunen. 1 elev, 

skoleskift. 

1 elev fraflyttet Kommunen. 
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    d. medarbejdere 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 e. andre 

 

 

Punkter til behandling: 

 

4.a Skoleårets planlægning – herunder tilsyn 

med skemaer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.b Principper for madordning 

 

 

 

4.c Drøftelse af tilbuddet om den konkrete 

madordning 

 

 

4.d Opsamling på det fælles forældremøde 

 

 

 

 

4.e Iværksættelse af et suppleringsvalg for 

suppleanter 

 

 

4.f Høring om budget 2022 

 

 

 

 

 

3.d 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.e 

 

 

 

 

4.a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.b 

 

 

 

4.c 

 

 

 

4.d 

 

 

 

 

4.e 

 

 

 

4.f 

 

 

 

 

 

Der har været valg af medarbejder 

repræsentanter. Der blev valgt to 

lærere som medarbejder 

repræsentanter. Der var meget lidt 

stemmedeltagelse fra SFO´erne. Nogle 

medarbejdere har givet udtryk for, at 

de ikke kunne afgive deres stemme 

online. Ledelsen undre sig over dette, 

idet at der ingen henvendelser har 

været omkring dette under 

afstemningen, hvilket der både via aula 

blev meldt klart ud, samt også at de 

daglige ledere har mindet SFO 

personalet om at der var valg. 

 

Ingen andre 

 

 

 

 

Der var ca. 11 klasser som havde nogle 

dage med kun boglige fag, hvilket er 

grundet i mange bindinger 

lokalemæssigt og læremæssigt samt 

fag der skal følges ad såsom 

tysk/fransk, samt skemalægningen 

også har taget højde for lærerenes 

overenskomst med sammenhængende 

undervisningstid. SB anerkender det 

gode arbejde og muligheden for at se 

skemaer 

 

Forslag til princip for madordning blev 

drøftet i SB og tilrettet. Thor og Dorit 

tilretter den. 

 

Ledelsen tager kontakt til ”skolemad” 

for en konkret aftale om opstart fra 

næste skoleår. 

 

Det gik fint med online fælles 

forældremøde. Der var flere med end 

der plejer.  

 

 

Der skal nedsættes en valgbestyrelse 

der udskriver valg for suppleanter i SB. 

Kaj og Dorit valgt til valgbestyrelse. 

 

Det undre SB at der ikke er medtænkt 

”stærke børnefællesskaber” i 

budgettet. Der er meget lidt midler til 

SFO efteruddannelse ifht. hvad skolen 

har. Vedligeholds ”nøglen” virker ikke 

logisk ifht. antal elever på skolen. Der 

er heller ikke afsat penge til flere 

faglokaler. Midler til ledelse er heller 
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ikke i overensstemmelse ifht. antal 

elever på skolen. 

 

Faste punkter, afslutning /Dorit 

 

5. Punkter fra kontaktforældre/forældre 

- Status fra forældremøderne 

 

 

 

6. Drøftelse af dagsordenspunkter til 

kommende møder/Dorit 

Forslag til punkter til næste møde: 

Punkter til kommende møder: 21.6.5 

- Gennemgang af skolebestyrelsens principper 

- Principper for skole/hjem.  

- kommunikation mellem skole og hjem folder. 

-Status på moderniseringspuljen. 

 

 

Kommende møder: 

- Trafikudfordringer – møde med Miljø og teknik 

- Evaluering/status på ”rulleområde”. Elever og 

Kaj 

- Klassen som fællesskab v. Christian 

 

 

7. Aftaler om forplejning ved næste møde  

16.08.21 

 

8. Eventuelt, herunder evt. lukket møde   

 

 

Afbud til næste møde:  

 

 

 

 

5 

 

 

 

 

6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7 

 

 

8 

 

 

 

Ingen henvendelser 

(SB ønsker at være med til alle 

forældremøderne undtagen 9. klasse, 

som får en hilsen) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dorit 

 

 

 

 

 

Mødet slut kl. 18:53 

 

 
 


